
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 28/09/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Bαρύς χειμώνας για τον κτηνοτροφικό κόσμο στα Χανιά»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με καταγγελίες ντόπιων κτηνοτρόφων αλλά και σύμφωνα με ανάρτηση σε τοπική
ιστοσελίδα του Διαδικτύου, δύσκολος αναμένεται ο χειμώνας για τους κτηνοτρόφους στα
Χανιά, καθώς, η εξαγγελία του Πρωθυπουργού από το βήμα της ΔΕΘ για μείωση του ΦΠΑ
των ζωοτροφών από το 13 στο 6%, όχι απλά δεν ικανοποιεί  τον κτηνοτροφικό κόσμο,
αλλά  χαρακτηρίζεται  ως  ασπιρίνη  μπροστά  στα  οξυμένα  προβλήματα  του  κλάδου.  Η
αύξηση  της  τιμής  στις  ζωοτροφές  κατά  50%,  τα  τελευταία  χρόνια,  έχει  οδηγήσει  σε
αδιέξοδο χιλιάδες κτηνοτρόφους. Έτσι, ο χειμώνας αναμένεται βαρύς για τον κτηνοτροφικό
κόσμο  στα  Χανιά,  καθώς,  το  κόστος  παραγωγής  φθάνει  στα  ύψη,  οι  τιμές  των
κτηνοτροφικών προϊόντων είναι καθηλωμένες στα ίδια επίπεδα, ενώ πολλοί από αυτούς
μιλούν ακόμη και για πρόβλημα στην επιβίωσή τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε  να  μεριμνήσετε  καταλλήλως,  ώστε  να  βρεθούν  λύσεις  στα  οξυμένα
προβλήματα των κτηνοτρόφων των Χανίων και να ενισχυθεί αναλόγως ο κλάδος τους,
ώστε να καταστεί δυνατή η επαγγελματική τους επιβίωση;

Ο ερωτών Βουλευτής
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